
 
   

Sida 1 (4)   
 

 
 
 
 
Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2021-04-06 

1. Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

3. Förgående mötesprotokoll/Att göra listan 
Godkändes 

4. Inkomna skrivelser/Genomgång av post. 
Inbjudan hemortens banor. Vi satsar på att genomföra detta tillsammans med FOK.  
Max 10 skyttar per omgång. 
AB+CM tar hand om A+B+C precision 
MB+ev MickeP tar hand om Magnum Precision 
FOK har mailat ut inbjudan med sista anmälningsdag 13/4 (ska vara inne hos förbundet 
15/4) Vi skickar ut mail snarast. 

5. Ekonomisk rapport 
Behållning på konto är 368 402.  
Vi kan sannolikt söka visst coronastöd från RF. CM+AB kollar… 

6. Inlämnade ärenden 
Inga nya. 

7. Nybörjarskytte 
MB har kommunicerat med de utvalda. En del avhopp tyvärr. 
4st har betalat. Introträffar sker 7/4+8/4 (5 personer/gång) 

8. Ny medlem 
Vi har fått fråga om begränsat medlemskap men det finns inte utan han får ansöka 
om att bli vanlig medlem. 

9. Föreningsintyg 
4 st enligt bilaga. Godkändes. 

10. Nästa möte 
2021-05-04 kl 18:00 

11. Övrigt. 
a. Årsmötet: Vi fortsätter att avvakta covid situationen.  
Handlingar ska färdigställas och publiceras. Vi informerar via mail/facebook/web om att vi 
skjuter upp mötet.  
Om det drar ut på tiden får vi överväga att köra mötet på distans men vi föredrar ett fysiskt 
möte. Ev utomhus. 
 

Närvarande ledamöter:   

 
Allan Bergman (ordf) 
Christian Mohr (tf sekr) 
Tobias Wolfram 
Mauro Capolicchio 
Kim Christensen 
Mikael Blohm 
Tomas Ånhed 
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b. Städning: Vi tar fram en lista som vi betar av i mindre grupper. Vi skulle t.ex. kunna göra 
ett google-dokument eller något i teams.  
Just nu behöver vi jobba med: Planket + Dörr + Städning + laga tavelställ. 
Förslag finns att vi ska ha fasta städdagar. Vi tycker detta låter bra men vi måste få till ett 
bra sätt att hantera en ”att göra lista”. Vi bestämde att vi har fasta städdagar första 
söndagen i månaden tills vidare men vi återkommer med hur vi ska hantera detta rent 
praktiskt.  
 
c. Behov av målmaterial: FOK har bra med material. Vi kollar om vi behöver köpa något mer 
och annars samordnar vi med FOK… (AB beställer lite mer markeringslappar till 
nybörjarskyttet) 
 
d. Ipsc skjuter ”allsvenskan” (motsvarande hemortens banor) Finns i kalendern. 
 
e. Office365 är på gång! CM mailar ut inloggningsuppgifter till alla i styrelsen. När vi sedan 
pekar om mailen till 365 så är det upp till alla att själva kolla mail i 365 eller logga in och 
skapa en vidarebefordran till sin vanliga mail. 
Vi vill snarast få till en plats att lägga upp verksamhetsdokument i teams. 
 
f: Kim fyller på kylen med godsaker. 
 

12. Samverkan FOK 
Arbetet med skyttecentret fortgår. Anders är sjuk så politikerrundan om skyttecentret är lite 
pausad. TÅ håller på med en presentation om status till staden, den kan sedan publiceras på 
t.ex. web2 som statusrapport. 

13. Mötets avslutas 
 

 
 
 
Ordförande för mötet                    tf Sekreterare 
 
 
____________________________               ___________________________           
Allan Bergman                    Christian Mohr 

  
  


